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de donar compte del projecte primer és el Sr. Peñarroya,  que el va 
redactar, i insta al Sr. Zaragozà Muñoz perquè un dia el faja vindre i 
l’explique.

El Sr. Zaragozà diu que els que van demanar els diners va ser el Partit 
Popular i que tant que s’ha dit que no estaven els diners, ara estan, i si 
l’empresa va rebaixar del preu inicial en unes condicions, i aleshores sí 
estava bé i després no. L’empresa va demanar un modificat per acabar 
l’obra en la quantitat de la licitació, i el problema no era de l’Ajuntament 
ni de la Generalitat, era de l’empresa, que va fer la rebaixa, i que el JNP 
no volia que es fera i va desprestigiar el projecte de totes les maneres 
possibles, però que realment la culpa és de l’empresa per fer una rebaixa 
i després no voler fer l’obra. Pregunta al Sr. Alcalde si van dir que no 
estaven els diners.

El Sr. Alcalde respon que no van dir això, i li recorda que fins i tot el partit 
socialista els va felicitar quan van aconseguir el finançament de l’obra.

El Sr. Zaragozà diu que li van felicitar per davant i li van desprestigiar per 
darrere i el resultat és que els únics que es van menejar per que la carrera 
es fera va ser l’anterior equip de govern del Partit Popular, i el projecte i 
els diners estaven, i l’obra es farà per l’esforç del Partit Popular.

El Sr. Viol diu que l’Alcalde ho ha dit correctament, que l’anterior legislatura 
el Partit Socialista va felicitar al l’equip de govern del Sr. Miguel Zaragozà  
per aconseguir que la Conselleria es fera càrrec d’unes obres que havia 
promés i que no s’està desmereixen el treball que va fer el Partit Popular 
en quant a aquest tema. També comenta  que el JNP   sempre ha 
afirmat que el projecte tenia unes deficiències que van fer possible que 
l’empresa no  començara les obres,  i per aquesta qüestió la Conselleria 
va recomanar uns modificats en el projecte. El Sr. Viol comenta  que 
pense que tot ve a conseqüència d’una mala gestió de l’arquitecte que 
va redactar el projecte i  que l’empresa RENOS  va fer baixa, com fan la 
majoria de les empreses, per emportar-se l’obra i que a més l’empresa 
va aprofitar la manca d’unes partides d’obra per pessigar a la Conselleria 
i l’ajuntament ara pateix els efectes col·laterals. El Sr. Viol comenta que 
el que voldria el JNP és que ja estiguera feta l’obra i que no han intentat 
desprestigiar, que simplement han dit la realitat, i les deficiències estan 
ahí no perquè les diuen els polítics sinó perquè les diuen els tècnics. I per 
finalitzar comenta que  li pareix molt bé que el Partit Popular obtinguera 
eixa subvenció, però no li pareix gens bé que diguen que el JNP ha estat 
desprestigiant el projecte,  que el projecte ja es desprestigia ell sol a 
causa d’una mala redacció d’un arquitecte al que finalment el Sr. Miguel 
Zaragozà va haver de despatxar de l’Ajuntament.

3r.  pRECS I pREGUNTES.  Obert el torn de paraula es presenten els 
següents:

1/ El Sr. Zaragozà Julian pregunta si el projecte de la carretera el va 
redactar l’arquitecte municipal, el va portar a Conselleria i desprès 
l’empresa Renos el va acceptar. Pregunta si són correctes les tres 
preguntes.

El Sr. Viol diu que li contestarà al pròxim ple.

El Sr. Zaragozà Julian diu no, que si no li conteste ara, ell (el Sr. Zaragozà 
Julián), ací sobra i si li ha de contestar al pròxim ple no farà cap pregunta 
més i li diu al Sr. Viol que faja el que li done la gana que és el que fa 
sempre.
El Sr. Viol diu que les tres preguntes estan contestades moltes vegades, 
que s’han fet i s’han llegit al ple molts informes que han clarificat quin 
ha estat el procés de les obres de la carretera i que com un regidor té 

potestat per contestar al proper ple és el que pensa fer, perquè ja està 
cansat d’informar i contestar sobre aquest assumpte; així el que farà, 
diu el Sr. Viol, és agafar un d’aquest informes fer “copiar i pegar” i al 
proper ple li’l donarà al Sr. Zaragozà Juliàn com contestació a aquestes 
preguntes que s’han aclarit ja tantes vegades. El Sr. Viol comenta, per 
finalitzar,  que no pensa perdre més temps en aquest assumpte perquè 
ja s’ha clarificat ben bé en reiterades ocasions.

2/ El Sr. Zaragozà Julian prega al Sr. Viol que ho repetisca totes les 
vegades que faja falta, i que si ell ho torne a  preguntar és perquè li 
s’aclarisca a la gent.

El Sr. Viol diu que la gent ja ho sap perquè s’han fet moltes reunions 
informatives.

3/ El Sr. Sales Muñoz prega  el Sr. Viol, secretari del partit socialista i 
tinent d’alcalde del grup JNP.

El Sr. Alcalde li diu al Sr. Sales Muñoz que els grups polítics d’este 
ajuntament, torne a repetir, són el Partit Popular i el grup JNP, i si s’ha de 
dirigir a algú regidor de l’equip de govern ho faja com a regidor del JNP.

Continua el Sr. Sales Muñoz dient que prega que es rectifiquen totes 
les mentides que s’han dit sobre que sempre s’ha pagat per a les obres 
de reposició de serveis: aigües, desaigües, voreres, etc. perquè no és 
així, que tot és mentira, mentira i mentira, i que ja està bé de mentiders, 
que el que falte són menys mentides i més solucions, perquè conten el 
que volen, i que vol recordar a l’equip de govern que de l’any noranta 
al noranta nou es van fer obres incloses als plans provincials i la gent 
no va pagar en molts carrers, que enumere a continuació: Sant Antoni, 
Sant Isidre, Tarragona, Catalunya, Saragossa, Ramón Ràmia, Veremes, 
Blasc d’Alagó, Placeta Cervantes en els que es va canviar aigua, voreres 
i asfalt. En Altres es van canviar les conduccions d’aigua: Constitució, En 
Jordà, etc. i el veïns i veïnes no van pagar cap contribució especial.

El Sr. Alcalde demane al Sr. Sales que siga breu i faja el prec.

El Sr. Sales Muñoz diu que la voluntat recaptadora del Sr. Viol i el grup 
JNP es manifesta i que ja està bé de menysprear la memòria dels veïns 
de les Coves i li prega que no siga mentider.

4/ El Sr. Sales Muñoz prega als regidors del grup JNP que es miren bé 
els temes dels plens i que els porten millor preparats, ja que en un ple van 
regalar el 40% de l’aigua de les Coves al poble de Tírig, i el Grup Popular 
no està en contra que el veïns de Tírig tinguen aigua però no que se’ls 
regale. Que es van aprovar uns estatus però no es va fer l’assemblea, 
que és el primer pas que s’ha de donar per a la confecció dels estatuts, 
i demanen que es done per anul·lada la constitució de la mancomunitat 
perquè no s’ajusta a la legalitat i que les seus preguntes son:

Per què tanta pressa?

El Sr. Alcalde diu que no faja dos precs seguits, que li contestaran ara.

El Sr. Viol diu que pense que no conte mentides, i que el pròxim plec 
contestarà al prec, i que el de dirigir-se a ell com a Secretari General del 
PSOE ací al Ple no té raó d’ésser, perquè no és una cosa de rellevància 
ni d’importància dins de la sessió plenària, per tant sobra l’utilitzar aquest 
afegitó.

El Sr. Alcalde diu que referent a  la mancomunitat respondrà al pròxim ple 
i apunta que no s’ha venut res d’aigua.


